
UAB CURRENT SAVER PROMOTION - KEY FACT STATEMENT
لائحة الحقائق الرئيسية - عرض التوفير الجاري من البنك العربي المتحد 

United Arab Bank (P.J.S.C.) is licensed and regulated by the Central Bank of the UAE. البنك العربي المتحد )ش.م.ع( مرخّّص ومنظّّم من قبل المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة.
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1.	 United Arab Bank’s General Terms and Conditions for Personal 
Banking apply as can be found on the link Personal Banking Terms 
and Conditions l United Arab Bank (uab.ae).

2.	 Promotion Period: 
This UAB Current Saver promotion “Promotion” is available from 
18th March 2024 “Promotion Period” to 05th July 2024, subject 
to extension or termination at the bank's discretion per these 
Promotion Terms. Eligibility of this Promotion is limited to primary 
individual account holders of United Arab Bank. Customers may 
apply for this promotion from 18th March 2024 to 20th April 2024.

3.	 Main Account:  
Conventional current account with the highest balance.

4.	 Promotional Rate:  
5.2% p.a. during the Promotion Period. Please note that this rate will 
revert to 0% on Current Account and the existing applicable rate on 
Saving Accounts after the end Promotion.  

Promotion Rate 
p.a.

Balances below 14th 
of March 2024 CASA 
balance.

Incremental Amount above 
14th March 2024 CASA 
balance.

During 
Promotion Period 0% 5.2%

After Promotion 
Period 0% 0%

5.	 Incremental Balance:  
Difference between daily day-end balance and the day-end balance 
as of 14th March 2024 across all conventional current and saving 
accounts of the customer. For avoidance of doubt, Islamic accounts 
are excluded from this campaign due to non-conformity to Shariah 
principles. Any amount transferred from Islamic accounts or Term 
Deposit to conventional current and saving accounts of the same 
customer will not be considered as incremental balance.

	1 تنطبـــق الشـــروط والأحكام العامة للبنك العربـــي المتحد للخدمات المصرفية .
الشـــخصية كما يمكن العثور عليها على رابط الخدمات المصرفية الشـــخصية البنك 

.)uab.ae( العربي المتحد

	2  فترة العرض الترويجي: .
عرض التوفير الجاري للبنك العربي المتحد "العرض الترويجي" متاح من 18 مارس 

2024 "فترة العرض الترويجي" إلى 05 يوليو 2024، ويمكن تمديده أو إنهاؤه وفقًًا 
لتقدير البنك وبناءًً على شروط العرض الترويجي هذه. ويحق فقط لأصحاب الحسابات 

الشخصية الأساسية لدى البنك العربي المتحد الاستفادة من هذا العرض. يمكن 
للعملاء التقدم بطلب للحصول على هذا العرض الترويجي من 18 مارس 2024 إلى 

20 أبريل 2024.

	3  الحساب الرئيسي: .
حســـاب جاري تقليدي بأعلى رصيد.

	4  نسبة العرض الترويجي: .
5.2 ٪ ســـنويًًا خلال فترة العرض الترويجي. وننوه إلى أن هذه النســـبة تعود إلى 

%0 على الحســـاب الجاري والنســـبة الجارية النافذة على حســـابات التوفير بعد 
انتهاء العرض الترويجي. 

نسبة العرض 
الترويجي 

السنوية

الأرصدة دون رصيد
14 مارس 2024 الجاري - 

التوفيري

 المبلغ الإضافي فوق رصيد
14 مارس 2024 الجاري - 

التوفيري

خلال فترة العرض 
5.2 %0 %الترويجي

بعد فترة العرض 
0 %0 %الترويجي

	5  الرصيد المتزايد: .
هـــو الـــفرق بيـــن الرصيـــد اليومي لآخر اليوم ورصيد آخـــر اليوم اعتبارًًا من 14 مارس 
2024 عبـــر جميـــع الحســـابات الجارية وحســـابات التوفير التقليديـــة للعميل. ولتجنب 

الشـــك، يستثنـــي هذا العرض الحســـابات الإسلامية لعـــدم توافقه مع مبادئ 
الشريعـــة الإسلاميـــة. إن أي مبلـــغ يتم تحويله من الحســـابات الإسلامية أو الوديعة 

لأجـــل إلى الحســـابات الجارية وحســـابات التوفيـــر التقليدية لنفـــس العميل لن يعتبر 
إضافياًً. رصيداًً 

https://www.uab.ae/
http://instagram.com/uabuae
https://www.linkedin.com/company/united-arab-bank/
http://www.youtube.com/@UABUAE
https://www.facebook.com/UnitedArabBankUAE/
https://www.tiktok.com/@uabuae
www.uab.ae
www.uab.ae

